
Title (en)
TOOTHBRUSH CLEANING HEAD, ASSEMBLY AND HANDHELD TOOTHBRUSH

Title (de)
REINIGUNGSKOPF EINER ZAHNBÜRSTE, ANORDNUNG UND HANDZAHNBÜRSTE

Title (fr)
TÊTE DE NETTOYAGE D'UNE BROSSE À DENTS, AGENCEMENT ET BROSSE À DENTS MANUELLE

Publication
EP 4111907 A1 20230104 (DE)

Application
EP 21182098 A 20210628

Priority
EP 21182098 A 20210628

Abstract (en)
[origin: WO2023274611A1] The invention relates to a cleaning head (3) of a toothbrush, said cleaning head comprising a first cleaning head
segment (4a) and a second cleaning head segment (4b), the first cleaning head segment (4a) being positioned so as to be adjustable to a rotational
position and/or so as to be adjustable to an angle with respect to the second cleaning head segment (4b), a joint (5) for adjusting the predefined
angle and/or the rotational position of the first cleaning head segment (4a, 4b) with respect to the second being positioned between the first and the
second cleaning head segment (4a, 4b), the cleaning head having at least two holding plates (6, 7) each comprising a cleaning side, in particular
comprising cleaning elements, each one of the at least two holding plates (6, 7) being fixed to one cleaning head segment (4a or 4b), and the tensile
force for removing the holding plate (6, 7) from the associated cleaning head segment (4a or 4b) being at least 1 N.

Abstract (de)
Ein Reinigungskopf (3) einer Zahnbürste umfassend ein erstes Reinigungskopfsegment (4a) und ein zweites Reinigungskopfsegment (4b),
wobei das erste Reinigungskopfsegment (4a) auf eine Verdrehposition einstellbar und/oder auf einen Winkel einstellbar gegenüber dem
zweiten Reinigungskopfsegment (4b) angeordnet ist;wobei zwischen dem ersten und dem zweiten Reinigungskopfsegment (4a, 4b) ein Gelenk
(5) zur Einstellung des vordefinierten Winkels und/oder der Verdrehposition des ersten gegenüber dem zweiten Reinigungskopfsegment
(4a, 4b) angeordnet ist, wobeider Reinigungskopf zumindest zwei Halteplatten (6, 7) mit jeweils einer Reinigungsseite, insbesondere mit
Reinigungselementen, aufweist;wobei jeweils eine der zumindest zwei Halteplatten (6, 7) an jeweils einem Reinigungskopfsegment (4a oder 4b)
festgelegt ist;wobei die Zugkraft zur Entfernung der Halteplatte (6, 7) von dem jeweiligen Reinigungskopfsegment (4a oder 4b) zumindest 1 N
beträgt.
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